
 

                                                                              

 

 

Siguldas novada 

 KULTŪRAS KONSULTATĪVĀS PADOMES  SĒDE  

 

2020.gada 8.janvārī                         Siguldā, Pils ielā 10                   Nr.1/2020 

        PROTOKOLS                                          

Sēdi atklāj plkst.18.30 

Piedalās:  

Kultūras konsultatīvās padomes locekļi: 

 

1. Jolanta Borīte - Siguldas novada Kultūras centra vadītāja, padomes vadītāja 

2. Maira Dudareva – fotomāksliniece, muzeoloģe; 

3. Aļona Ivanova – mūzikas projektu producente; 

4. Maija Liberte – literāte, biedrības „Mākslas atbalsta biedrība” valdes locekle; 

5. Dace Mežavilka – pasākumu organizatore; 

6. Arisa Pastuhova − īpaši aizsargājamā kultūras pieminekļa – Turaidas muzejrezervāta – 

speciāliste; 

7. Ilze Rokpelne – Latvijas Republikas Kultūras ministrijas Eiropas Savienības fondu 

administrēšanas speciāliste. 

8. Ieva Vītola – kultūrvēsturniece, SIA „Vietu lietas” valdes priekšsēdētāja; 

9. Agita Zālīte – māksliniece, mākslas pedagoģe;  

10. Elmārs Rudzītis – mūziķis, mūzikas pedagogs, Mākslu skolas „Baltais flīģelis” pūtēju 

orķestra diriģents; 

 

Piedalās : Zane Gatere, Siguldas attīstības aģentūras pilsētvides plānotāja 

Girts Runis ainavu arhitekts  

 

Vada – Jolanta Borīte – Siguldas novada Kultūras centra direktore, KKP vadītāja 

Protokolē – Evita Dvinska, Siguldas novada Kultūras centra lietvedes palīdze  

 

 

Darba kārtība: 

 
1.Jaunumi un aktualitātes kultūrā Siguldas novadā  

2. Iniciatīvas "Sigulda lasa« attīstība 

3. Par A. Kalniņa skvēra attīstību 

4. Kultūras nozares attīstības stratēģijas izstrādes 1.etaps - stratēģisko mērķu 
definēšana nākamajam attīstības periodam.  



 

1.  

Jolanta Borīte iepazīstina ar aktuālo informāciju kultūras jomā, par budžetu, par 

pasākumu kalendāru, par kultūras projektu konkursā iesniegto projektu skaitu, par 

izstāžu grafiku “Siguldas devonā”. Iepazīstina ar Siguldas novada kultūras centra 

“Sigulda devons” darbības mērķiem 2020.gadā:  

• Daudzveidīga un kvalitatīva kultūras pakalpojuma nodrošināšana.  

• Jaunu partnerību un sadarbības veicināšana, lai veicinātu Devona 

atpazīstamību Latvijā.  

• Ar kultūras palīdzību nozīmīgu prasmju attīstīšana sabiedrībā.      

2.                                                                   

Sēdes dalībnieki tika informēti par iniciatīvas “Sigulda lasa” attīstību, par sarunu 

rezultātiem kas notikušas ar publisko un skolu bibliotekāriem, literatūras skolotājiem 

un dažādiem ekspertiem-sadarbības parteriem.  

 
 

 
 
 

 
J. Borīte informēja par dažādiem projektiem, kas iekļauti “Siguldas devons” 

plānā, kā piemēram interaktīvais piedzīvojums “Dzejas teltis”, audiovizuālā izstāde 

”Latvijas kultūras alfabēts”, plānoto sadarbību ar Ziedoņa bibliotēku. Padomes locekļi 

vienojas par to, ka iniciatīva turpmāk varētu saukties Lasīttaka ( LasīTaka).  

3. 



Zane Gatere un Ģirts Runis informē par paveikto Alfrēda Kalniņa skvēra ieceres 

izstrādē. Ģirts Runis iepazīstina ar ideju. Padomes locekļi iesaka padomāt par 

autostāvvietu. Vai to nepieciešams izvietot Mazās ielas  šaurajā zonā. Aicina padomāt 

par citiem funkcionāli veiksmīgākiem risinājumiem, kas noderētu ne tikai  Mākslu 

skolas un koncertzāles ”Baltais flīģelis “ lietotājiem, bet varētu tikt izmantots arī 

Bobsleja trases sacensību apmeklētājiem un tūristiem.  

4. 

Jautājums netika skatīts. Vienojāmies, ka jāsaprot kā attīstīsies Administratīvi 

teritoriālā reforma, kad tiks veikts pētījums Siguldas pašvaldībai kopumā. Tika 

pārrunāta iespēja Siguldai startēt projektā ”Eiropas kultūras galvaspilsēta”. J.Borīte 

informēja par iespējamo partnerību ar Cēsīm. Padomes locekļi ieteica izvērtēt un 

saprast Siguldas iespējas startēt projektā.  

 
 

Sēde slēgta plkst. 20.30 

 

 

Sēdes vadītāja:                                                                                    J.Borīte 

 

 

 

Protokolists:                                                               E. Dvinska  

 

 

 

 

 

 


